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Van: Harry de Vries
Verzonden: dinsdag 26 november 2019 17:14
Aan:
Onderwerp: Re: Verzoek om.contact

Beste ,  
 
Dank voor je reactie. De problemen zijn natuurlijk al lang en breed ( al jaren !!) bekend bij de CdK en 
trouwens bij het gehele college van GS en ik heb ook frequent contact. Het was puur bedoeld om bij een 
eventuele discussie op PS niveau rond de mogelijk “ van bovenaf op te leggen herindeling” van 
Scherpenzeel met Barneveld je vanuit mijn rol bij te praten. 
Mocht je daar later alsnog behoefte aan hebben, dan weet je mij hopelijk te bereiken. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Harry de Vries 

 

On: 26 November 2019 16:13, 
@psgelderland.nl> wrote: 

Beste Harry, 
 
Dank voor je bericht. 
Ik meen niet dat hier voor ons als PS-leden direct een rol ligt. Het eerste aanspreekpunt in dezen is de 
Commissaris van de Koning en in tweede instantie mogelijk de andere College-leden. 
Het lijkt me goed om zaken die spelen daar aan te kaarten. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 

Van: Harry de Vries <Burgemeester@scherpenzeel.nl> 
Verzonden: dinsdag 26 november 2019 11:07:09 
Aan:  @psgelderland.nl> 
Onderwerp: Fwd: Verzoek om.contact  

Goedemiddag,  
 
Nogmaals een poging om in contact te komen, naar aanleiding van onderstaande mail. 
Groeten 
 
Harry de Vries 
(Wnd) burgemeester Scherpenzeel 
T (06) 300 400 28 

 
Begin doorgezonden bericht:  

From: "Harry de Vries" <Burgemeester@scherpenzeel.nl> 
Subject: Verzoek om.contact  
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Date: 19 November 2019 14:00 
To: " @psgelderland.nl" @psgelderland.nl> 
 
Goedemiddag  
Mijn naam is Harry de Vries (wnd) burgemeester van Scherpenzeel. Omdat ik mij zorgen 
maak over de politiek bestuurlijke situatie in Scherpenzeel zou ik het op prijs stellen om op 
korte termijn telefonisch contact te hebben, mede gezien een mogelijke rol van de provincie. 
Ik ben bereikbaar op 06 300 400 28. 
Ik hoop iets te horen. 
Met vriendelijke groeten 
 
Harry de Vries 




